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Minnesanteckningar för Friskis&Svettis Eskilstuna 
Styrelsemöte nr 5 verksamhetsåret 2022. 

 
___________________________________________________________________ 
 

Plats:  Sveaplan, köket 
Datum:  19 maj 
Tid:  17:00-19:30  

 

Ledamöter:    Närvarande 

Erik Österberg, ordförande  X 
Anki Roth  X     
Tua Larsson Manelius  X       

Linus Gustafsson Maxe  X 

Rita Jonsson  X      

Leif Lundborg, suppleant  -         

Monica Andersson, suppleant  X   

 

Adjungerad       

Petra Lundgren, VC  X 
 

   ___________________________________________________________________ 
 

•  Mötets öppnande 
Erik hälsade alla välkomna och förklarade möte öppnat.  
 

• Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

• Val  
Linus valdes att jämte ordförande justera protokollet. 
 

• Föregående protokoll 
Protokoll nummer 4 gicks igenom och lades till handlingarna.   
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• Ekonomirapport 
5338 medlemmar i Eskilstuna och 1544 medlemmar i Strängnäs per sista april- 

 Föreningen och Rörelseglädje gör plusresultat. Träningsglädje ett minusresultat 

 Totalt blir det  - 223 000 kr. Det är  361 000 bättre än budgeterat. 

 

310 00, som vi felaktigt fått i bidrag, ska betalas tillbaka till Skatteverket. 

Från RIKS får vi ett bidrag på 10 kr per medlem. Totalt 61 810 kr.  

 

• Lokal rapport 
 

- Sveaplan  
Investering i gymmet – beslut 
Styrelsen beslutar att investera i maskiner till gymmet för 800 00 kr. Styrelsen 

ger verksamheten mandat att besluta vilka maskiner och var de ska placeras. 

 

Ombyggnation 
Ombyggnationen av receptionen kommer inte ske under 2022. 

 

 
- Strängnäs  

Skylten  
Bygglovet för den digitala skylten är på Strängnäs kommuns agenda. .  

 
Övrigt 
SBA (Systematiskt Brandskydds Arbete) är igång. 

Med anledning av ”händelser” kommer Securitas göra ronderingar dagligen  

under 30 dagar. Därefter 4 dagar i veckan. 

Öppet hus på lördag (21/5) 

 

 
• Verksamhetsrapport 

Petra berättade bland annat att: 

Jubileumsåret uppmärksammas varje vecka. 

Den stora40-årsfesten kommer hållas 12:e november på Statt. Både 

medlemmar och funktionärer bjuds in. 

 Lyckat öppet hus med bland annat invigning av Serrander salen. 

Erbjuder företagsträning under dagtid. 

Fredagspromenad för senioren har startats. 

 

Genomgång enkät funktionärer 
Petra visade resultatet. Personalen gör ett arbete kring det. 
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.  

• RIKS 
Pop up 

Träningscontainern  kommer vara hos oss vecka 35 (Visholmen) och 

vecka 36 (Stålforsskolan) 

 

Övrigt 
Vecka 35 kommer vi gå över i den nya gemensamma plattformen. 

Priset för ”Friskis medlem i annan förening” höjs till 75 kr. 

 

• Övriga frågor 
Årsplanering för nya styrelsen 

Årsplanering godkändes med föreslagna ändringar. 

 

Godkänna uppdaterad krispolicy 
 Den uppdaterade krispolicyn godkändes. 

• Nästa möte 
21:a juni hos Anki kl.17:00 

 

• Mötets avslutande 
Erik tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

.  

  


